
Mačehovski odnos do vodnega
gospodarstva

Nedvomno je v zadnjih letih vodno gospodarstvo na
območju naše občine napravilo veliko. Morda navzven ni
bilo tako vidno, je pa ob visokih vodah preprečevalo in
šiitilo velik del območja. Kot izgleda, odnosno kar pove-
do številke, ki so zapisane za letošnje leto, pa temu ne bo
več tako. Znesek za vzdrževanje vodnogospodarskih ob-
jektov in naravnih vodotokov se je v republiškem prora-
čunu od leta 1991 do zdaj, v primerjavi z obdobjem od
leta 1986doleta 1990zmanjšalz046,na0,l družbenega
proizvoda Slovenije. Kaj sedaj, saj bodo s tem denarjem
na ljubljanski izpostavi Republiške direkcije za varstvo
okolja in urejanje voda lahko opravili le nujna vzdrževal-
na dela. Torej denarja ne bo niti za minimalni program
urejanja voda. Pregrade, pragovi in zadrževalniki v povo-
djih Iške in Gradaščice so po 60. letih že dodobra dotra-
jani, a denarja na njihovo obnovo ne bo. Poleg teh je še
41 takšnih vodnogospodarskih objektov, s katerimi je
podprtih približno 19 plazov. Zaradi zmanjšanja zneska
za viško občino iz 38 na 11 milijonov SIT večine teh
objektov ne bo moč obnoviti. Še to. Za redno vzdrževa-
nje barjanskih odvodnikov pa ni predviden niti tolar. In
če je bilo včasih dovolj denarja za odprtje 30 in več novih
vodnih virov v ljubljanski regiji, ga je sedaj le za enega,
največ dva.

S takšno politiko Republiškega ministrstva za urejanje
prostora in takšnim mačehovskim odnosom se ni strinjal
niti občinski izvršni svet, zato je naslovil na republiško
direkcijo vrsto pripomb in predlogov.


